
PROTOKÓŁ 

z obrad XX.VIII Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 07 listopada 2016 r. 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
- Wójt Gminy- Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
- Skarbnik Gminy _ Pani Mirosława Nykaza, 
- Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 
- Kierownik GZOS - Pani Monika Mirek, 
- Inspektor - Pani Małgorzata Kotlarska, 
- Podinspektor - Pani Magdalena Sarata, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XXVIII Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył o godz. 13- tej 
Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 07 listopada 2016 r. uczestniczyło 14 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Sesja odbyła się w Zespole Szkolno-Gimnazjalnym w Łabowej. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba przedstawia porządek obrad obejmujący: 

I .Otwarcie sesji. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr XV/99/2015 z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

- zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2016 rok, 
- wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Łabowa, 
- zmieniająca uchwałę Nr XX/123116 Rady Gminy Łabowa z dnia 20 kwietnia 2016 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek w Łabowej, 

- w sprawie przyjęcia darowizny przez Gminę Łabowa we wsi Kamianna, 
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
- ustalenia stawek podatku od środków transp01iowych, 
- środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, rodzaju 
świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warnnków i sposobu ich 
przyzna wam a, 

5.Infonnacja Wójta o pracy między sesjami. 
6.Interpelacje i zapytania radnych. 
7.Dyskusja i wolne wnioski. 
8.Zakończenie obrad. 



Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego porządku 
obrad. 
Uwag nie zgłoszono, więc poddaje go pod głosowanie w wyniku, którego zostaje przyjęty 14 głosami 
za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej ses ji Rady Gminy. 

Przed przyjęciem protokoh1 z XXVII Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 13 października 
2016 r. Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do protokołu, 
który był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie, w wyniku którego zostaje przyjęty 13 
głosami za, przy 1 wstrzymującym się od głosu . 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwalą Nr XV/99/2015 
z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej G miny Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXVIII/ 173/16. 

- zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2016 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXVIII/174/ 16. 

- wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminv 
Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Sekretarz Gminy Pan Krzysztof Setlak, 
informując, że prawo nakazało nam wyznaczyć obszary zdegradowane i obszary rewitalizacji 
aby opracować program rewitalizacji dla Gminy Łabowa celem otrzymania dofinansowania 
na jakiekolwiek zadania. 

Zabierając głos Pani Maria Stopka pyta czy jest sens przyjmowania tej uchwały, czy to jest 
wymóg przy ubieganiu się o środki unijne, czy ten dokument zapewni nam pozyskanie 
środków. Ponadto zgłasza aby do uchwały dopisać 4 działki w Nowej Wsi i podaje ich 
numery tj: 197/1, 50/78,478,483/3. 

Zabi erając głos Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba również prosi aby te 
działki wprowadzić do uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXVIII/175/16. 

- zmieniająca uchwałę Nr XX/123/16 Rady Gminy Łabowa z dnia 20 kwietnia 2016 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek w Łabowej, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 
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Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXVIII/176116. 

- w sprawie przyjęcia darowizny przez Gminę Labowa we wsi Kamianna, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za, przy 1 wstrzymującym się od głosu 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/177/16. 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

Wyjaśniania w zakresie powyższej uchwały udziela Podinspektor Pani Magdalena Sarata. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXVIII/178/16. 

- ustalenia stawek podatku od środków transportowych, 

Wyjaśniania w zakresie powyższej uchwały udziela Podinspektor Pani Magdalena Sarata. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXVIII/179/16. 

- środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, rodzaju 
świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik GZOS Pani Monika Mirek, 
infonmtjąc, że zgodnie z Kartą Nauczyciela organy prowadzące szkoły przeznaczają corocznie w 
budżetach odpowiednie środki finansowe z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej oraz określą rodzaje świadczeń przyznawanych w ramach tej 
pomocy oraz warunki i sposób ich przyznawania. 

Zabierając głos Pani Maria Stopka pyta czy ta uchwała była opiniowana przez Radcę Prawnego 
i prosi aby jej nie przyjmować. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 12 głosów za, przy 1 przeciw, 1 wstrzymujący się od głosu 
podjęła uchwałę Nr XXVIIV180/16. 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Pan Wójt informuje, że: 
- pracujemy nad kanalizacją, 

- budżetem na 2017 rok, 
- ogłoszony został przetarg na zimowe utrzymanie dróg„ 

6.Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Roman Banach zgłasza potrzebę wykonania tablicy informacyjnej. 

Pan Wójt prosi aby sołtysi zgłosili do Urzędu potrzeby wykonania takich tablic. 

Pan Marek Stanisz proponuje aby takie tablice były wykonane na metalowych nogach, i prosi o I taką 
tablicę. 
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7. Dyskusja i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Ładu i Bezpieczef1.stwa Publicznego Pan Marek 
Stanisz prosi aby członkowie pozostali na spotkanie komisji Zdrowia, Opieki Społecznej , Ładu i 
Bezpieczei'l.stwa Publicznego po zakończonej sesji. 

Ad.8 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad X.XVIII Sesji Rady Gminy Przewodniczący 
Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 15.10 obrady. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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